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Legnica, dnia 20 maja 2021 r. 

  

 
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

 

Z A P Y T A N I E  nr 72/ ZA /21 

 

Dotyczy: Braku udzielenia odpowiedzi na interpelację dot. modernizacji wejścia do Parku 

Miejskiego od ulicy Mickiewicza. 

Podstawa prawna: 
 

art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. 2016 
poz. 1764) 
 

            Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

w związku z prośbami mieszkańców naszego miasta, złożyłam dnia 13 kwietnia 2021 r. 

interpelację nr 72/IN/21, w której zadałam pytanie: 

 

Kiedy Władze Miasta planują przeprowadzić modernizację wejścia do 

Parku Miejskiego od ulicy Mickiewicza? 
 

W udzielonej odpowiedzi, nie ma żadnego merytorycznego stanowiska Władz Miasta na 

zadane w mojej interpelacji pytanie. W związku z powyższym ponownie zadaję przedmiotowe 

pytanie i proszę o udzielenie czytelnej, konkretnej odpowiedzi, z której będzie wynikała 

wiążąca data rozwiązania przedstawionego w mojej Interpelacji z dnia 13 kwietnia 2021 r.  

problemu.   

 

Dodatkowo pragnę podkreślić, iż znajomość przygotowanych materiałów sesyjnych jest 

niezbędna do rzetelnej pracy w Radzie Miejskiej, wobec czego informacje dot. zadań 

inwestycyjnych i wniosków budżetowych są mi doskonale znane i nie ma potrzeby ich 

powielania. 

 

 

  pl. Słowiański 8 

  59-220 Legnica 
        Aleksandra  Krzeszewska 
       Radna Rady Miejskiej Legnicy 
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Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moją interpelacje wskazuję, że podjęty 

problem dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie co wypełnia wymogi 

wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam,  

iż interpelacja jest zasadna zarówno na gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań 

mieszkańców naszego Miasta. 

 

 

W załączeniu, odpowiedź na interpelację nr 72/IN/21: 

 

 

  
 Z poważaniem 

                                                                                                         Aleksandra Krzeszewska 


